

balma

# Anker



design: Maja Ganszyniec Studio

PL ———

Stolik pomocniczy Anker to idealne połączenie mobilności, ergonomii i nowoczesnego designu.

EN ———

The Anker side table is the perfect combination of mobility, ergonomics, and modern design.

DE ———

Der Beistelltisch Anker ist die ideale Kombination aus Mobilität, Ergonomie und modernem Design.



PL ———

Jego metalowa podstawa zapewnia stabilność, a ergonomiczny uchwyt nad blatem umożliwia łatwe przenoszenie, pozwalając na szybkie zmiany układu wnętrza. Dostępny w różnych kolorach, Anker świetnie komponuje się z sofą, biurkiem czy ławką, wnosząc elegancję i wyrazisty akcent. Dbłość o detale, precyzyjne wykonanie oraz minimalistyczny design sprawiają, że stolik subtelnie podkreśla charakter przestrzeni, nie dominując jej.

EN ———

Its metal base ensures stability, while the ergonomic handle above the tabletop allows for easy relocation, enabling quick adjustments to the room's arrangement. Available in a variety of colors, Anker pairs beautifully with sofas, desks, or benches, adding elegance and a bold accent to the space. Meticulous attention to detail, precise craftsmanship, and minimalist design allow the table to subtly highlight the room's character without overwhelming it.

DE ———

Die Metallbasis sorgt für Stabilität, während der ergonomische Griff über der Tischplatte ein einfaches Umstellen ermöglicht und schnelle Anpassungen an der Raumaufteilung erlaubt. In verschiedenen Farben erhältlich, passt der Anker Beistelltisch perfekt zu Sofas, Schreibtischen oder Bänken und verleiht dem Raum Eleganz und markante Akzente. Die Liebe zum Detail, präzise Verarbeitung und minimalistisches Design lassen den Tisch den Charakter des Raumes subtil unterstreichen, ohne ihn zu dominieren.



## Elementy kolekcji

Collection elements / Elemente der Kollektion

szerokość / głębokość / wysokość  
width / depth / height  
Breite / Tiefe / Höhe  
cm

STOLIK / TABLE / TISCH



A3-01 30,8/51,5/72,94

balma

OFFICE

ul. Poznańska 167  
62-080 Tarnowo Podgórne  
Poland

T: +48 61 89 66 400  
E: kontakt@balma.pl

SOCIAL MEDIA

Facebook  
Instagram  
YouTube  
Linkedin

**balma.pl**